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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-03/2021 
Datum:  20. 4. 2021 

   
ZAPISNIK 

18. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 20. 4. 2021, ob 18. uri, 
v Vili Vipolže 

 
Prisotni svetniki: Teja Jelina, Silvan Peršolja, Aleš Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Žarko Kodermac, Lilijana 
Kastelic, Goran Simčič, Franjo Polanc, Vilko Prinčič, Dušan Bevčar, Damjan Birtič, Zvezdan Prinčič, Karlo Passoni, 
Romana Velišček 
 
Opravičeno odsoten: Boris Šfiligoj, Denis Rusjan  
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika Fabricijo Jug, Erika Koncut, 
Mojca Treplak,  Sejad Jušić – komandir Policijske postaje Nova Gorica, Iris Podobnik – direktorica JSMGG, Mark Jakin – 
predstavnik Občine Brda v NS JSMGG, Uroš Kobal – v. d. ravnatelj OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, Nives Cukjati – 
pomočnica ravnatelja VVE pri OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, Metka Jelinčič Maraž – predstavnica v Svetu zavoda OŠ 
Alojza Gradnika Dobrovo  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 17. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Poročilo o varnostni problematiki v občini Brda za leto 2020 
5. Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2020 ter Poslovni in finančni načrt za leto 

2021 
6. Poročilo OŠ Alojza Gradnika Dobrovo za leto 2020  
7. Zaključni račun Proračuna Občine Brda za leto 2020 – skrajšani postopek 
8. Odlok o kategorizaciji občinskih cest v Občini Brda – skrajšani postopek  
9. Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Medana  
10. Predlogi sklepov o soglasju k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljev/direktorjev javnih 

zavodov 
11. Letni program športa v Občini Brda za leto 2021 
12. Obravnava in potrditev liste kandidatov za sestavo Razvojnega sveta Severne Primorske (Goriške) razvojne 

regije 2021 – 2027 
13. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 17. redne seje 
14. Pobude in vprašanja svetnikov  
15. Realizacija sklepov 17. redne seje  

           
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 14 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
  

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 17. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 17. redne seje.  
 
Na predlagani zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 17. redne seje.  
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Ad 3.  
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 18. redne seje.  
 
Predsedujoči pod zaporedno številko Ad13 predlaga umestitev dodatne točke, ki jo predlaga občinska uprava Občine 
Brda »Sklep o ne izvedbi slavnostne seje Občinskega sveta Občine Brda in podelitve občinskih priznanj v letu 2021«. 
Ostale točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
Na dnevni red 18. redne seje se pod zaporedno točko Ad13 dodatno umesti točka »Sklep o ne izvedbi slavnostne seje 
Občinskega sveta Občine Brda in podelitve občinskih priznanj v letu 2021«. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 18. redne seje z dodatno točko: Ad13 - »Sklep o 
ne izvedbi slavnostne seje Občinskega sveta Občine Brda in podelitve občinskih priznanj v letu 2021«. 
 

Ad 4. 
 
Poročilo o varnostni problematiki v občini Brda za leto 2020 
 
Poročilo predstavi Sejad Jušić – komandir Policijske postaje Nova Gorica.  
 
Policijska postaja Nova Gorica izvaja naloge na območju šestih občin in sicer Mestna občina Nova Gorica, Občina Brda, 
Občina Kanal ob Soči, Občina Šempeter – Vrtojba, Občina Renče – Vogrsko in Občina Miren – Kostanjevica.   
 
Policijska postaja Nova Gorica uspešno izvaja aktivnosti za obvladovanje deviantnih pojavov na območju občine Brda. 
Policijska postaja Nova Gorica zagotavlja prisotnosti vodje policijskega okoliša na območju občine, prav tako pa se po 
potrebi zagotavlja prisotnost ene policijske patrulje.  
V letu 2020 velja izpostaviti izvajanje nalog policije v zvezi pandemije virusa Covid 19, ki so bile predvsem usmerjene k 
zagotavljanju javnega zdravja in varstva posameznikov pred širjenjem virusa. Ocenjujejo, da je sodelovanje z lokalno 
skupnostjo in civilno zaščito zelo dobro, kar predstavlja temelj za uspešno prepoznavanje in ustrezno odzivanje na 
odklonska ravnanja, ki na območju občine povzročajo nelagodje med občani. 
 
Kriminaliteta 
V letu 2020 so na območju občine Brda beležili skoraj 30% upad obravnavanih kaznivih dejanj, kar pripisujejo izvajanju 
ukrepov policije glede omejevanja pandemije virusa Covid 19. Prav tako ugotavljajo, da se nekatera kazniva dejanja 
tekom celega leta povezujejo s problematiko kaznivih dejanj tudi na območju sosednjih občin, predvsem izstopajo 
kazniva dejanja vlomi v osebne avtomobile predvsem na območju Šmartnega.  
 
V zvezi preprečevanja kaznivih dejanj povezanih z neupravičeno proizvodnjo in promet s prepovedanimi drogami so 
med operativnim delom na območju Brd odkrili nasad v katerem se je nahajalo 180 sadik indijske konoplje, ki so 
tehtale 380 kg iz katere bi se pridobilo 53 kg posušene indijske konoplje – prepovedane droge za nadaljnjo preprodajo 
in uporabo, prav tako je bilo med preiskovalnimi dejanji odkrito 11,5 kg posušene indijske konoplje – prepovedane 
droge, pripravljene za prodajo. Storilci so bili kazensko ovadeni na pristojno okrožno državno tožilstvo.  
 
Javni red  
Stanje javnega reda in miru na območju občine Brda v letu 2020 ocenjujejo kot ugodno. V letu 2020 beležijo porast 
kršitev, vendar gre porasti pripisati predvsem zaradi ugotovljenih kršitev Zakona o nalezljivih boleznih, kjer so 
zabeležili 25 kršitev, medtem, ko so ostale kršitve javnega reda in miru v upadu. Posebej izstopajoče problematike 
povezane s problematiko kršitev obratovalnih časov gostinskih lokalov in hrupa niso zaznali. Sicer pa tej problematiki 
ter kršitvam Zakona o omejevanju uporabe alkohola posvečajo posebno pozornost vendar kršitev niso beležili.  
V enem primeru so z lokalno skupnostjo in drugimi pristojnimi službami aktivno pristopili k odpravljanju težav s strani 
občana, ki so na določenem območju povzročale nelagodje in vznemirjenje pri občanih. Po vseh izvedenih ukrepih, je 
bila občanu nudena ustrezna pomoč in odpravljene težave, ki so povzročale nelagodje in vznemirjenje v okolici.  
V zvezi kršitev vožnje v naravnem okolju so v mesecu juliju izvedli poostren nadzor na območju občine Brda, na 
predelu Korade in Sabotina. Kljub poostrenemu nadzoru niso ugotovili kršitev. Prav tako niso ugotovili drugih 
nepravilnosti, ki bi kazale na razvrednotenje okolja.  
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Zagotavljanje varnosti cestnega prometa  
Območje občine Brda velja za dokaj zaprto območje z velikim deležem domačih udeležencev v cestnem prometu, v 
zadnjih letih pa beležijo povečan promet s strani italijanskih državljanov, ki se gibljejo na območju občine Brda ali 
samo tranzitirajo. Najbolj obremenjena s tega vidika je regionalna cesta iz smeri Podsabotina do državne meje z 
Republiko Italijo v Neblem. V letu 2020 so dali poudarek na izvajanju ukrepov za umirjanje hitrosti, predvsem s 
prisotnostjo patrulj na navedenih relacijah.  
Upoštevajoč statistične podatke ugotavljajo, da se je stanje na področju varnosti cestnega prometa v primerjavi z leto 
2019 glede na skupno obravnavanih prometnih nesreč izboljšalo, saj so obravnavali za 42% manj prometnih nesreč, 
klub temu se je zgodila ena prometna nesreča s smrtnim izidom voznika motornega kolesa, število težje in lažje 
poškodovanih pa se je zmanjšalo. Na območju občine Brda je bilo skupaj ugotovljenih 152 prekrškov, ki so bili ustrezno 
sankcionirani.  
 
Nadzor državne meje in izvajanje predpisov o tujcih 
Policijska postaja Nova Gorica je izvajala naloge policije na obmejnem območju. Do sedaj v okviru izvajanja nalog 
policije in v stiku z občani ne razpolagajo z informacijami, ki bi kazale na odklonska ravnanja v smislu ilegalnih migracij 
oz. drugih odklonskih ravnanj, ki bi vplivala ali posegala na državno mejo. Prav tako so dali poudarek na ugotavljanju 
kršitev nezakonitega zaposlovanja in prebivanja tujcev, pri čemer so opravili nadzore na vseh gradbiščih in objektih za 
katere so ugotovili, da v njih prebivajo tujci vendar kršitev niso beležili.  
V času omejevanja pandemije Covid 19 so neposredno izvajali naloge policije na državni meji na bivšem mejnem 
prehodu Neblo, prav tako do redno opravljali nadzore na dvolastniških mejnih prehodih Hum in Ceglo in na ostalih, 
kjer pa posebnosti oz. odklonskih ravnanj niso ugotovili.  
 
Preventivna dejavnost 
Policijska postaja Nova Gorica je v zvezi s tem izvedla vrsto preventivnih aktivnosti tako z vidika prometne varnosti, 
kakor javnega reda in kriminalitete s poudarkom na svetovanju občanom in samozaščitnem ravnanju, da se zmanjša 
možnost nastanka odklonskih pojavov.  
Ob tem pa velja izpostaviti zelo dobro sodelovanje z županom in občinsko upravo Občine Brda, Medobčinskim 
redarstvom in vsemi silami za zaščito in reševanje, ki delujejo na prostoru občine, kar se je še posebej pokazalo v času 
izvajanja ukrepov za omejitev pandemije virusa Covid 19.   
 

Svetnik Dušan Bevčar pove, da je bilo v zadnjih mesecih na družabnih omrežjih dvakrat zaznano veliko število 
beguncev v Podsabotinu, kjer so bila udeležena policijska in reševalna vozila. Komandirja prosi, da poda pojasnilo o 
omenjenih dogodkih. 

Komandir Sejad Jusić pritrdi, da so se omenjeni dogodki v Podsabotinu res zgodili. V kolikor so zaznali, da prebežniki 
potrebujejo zdravniško pomoč, so vpoklicali tudi reševalno vozilo. 

Svetnik Dušan Bevčar dodatno vpraša, ali je zaznati znatno povečanje števila beguncev. 

Komandir Sejad Jusić pove, da ne. Zaenkrat, kar je znano, ne morejo govoriti o povečanih številkah. Je pa dejstvo, da 
so v vseh teh primerih dobili prevoznike in ustrezno izpeljali postopke,  da se zadeva omeji. 
  

Ad 5. 
 
Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2020 ter Poslovni in finančni načrt za leto 2021 
 
Predstavnik Občine Brda v Nadzornem svetu JSMGG Mark Jakin pojasni,  da je na dan 1.1.2021 imelo na JSMGG najeto 
posojilo 39 odjemalcev iz Občine Brda, od tega 26 kmetov, 2 družbi z omejeno odgovornostjo in 11 samostojnih 
podjetnikov. Skupni znesek nakazanih posojil je znašal 1.069.030,83 evrov. Posojila so bila nakazana od leta 2015 
dalje. Od leta 2016 dalje je bila zavrnjena samo 1 vloga iz Občine Brda. V obdobju epidemije Covid-19 je bilo 
reprogramiranih 6 posojil. Poročilo sklene s oceno, da sklad dobro deluje. 
 
Silvan Peršolja vpraša, čemu Jakin pripisuje dejstvo, da so se v letu 2021 prijavili zgolj 3 subjekti iz Občine Brda in so 
razpisni pogoji takšni, da se ljudje ne odločajo več za prijavo. 
 
Mark Jakin odgovori, da se ljudje težko odločajo, ker zadeve ne poznajo. Pogoji najema kreditov so lažji, ker so 
brezobrestni. Meni, da je bolj fleksibilno. 
 
Župan Franc Mužič se predstavniku Občine Brda v Nadzornem svetu JSMGG zahvali za poročilo. Poudari, da se vseh 6 
občin ustanoviteljic ponaša s skladom, ko omenjajo razvoj gospodarstva v regiji. Podatek, da so se doslej samo 3 briški 
subjekti v letošnjem letu odločili za prijavo, se tudi njemu zdi zelo slab, ker se je svoj čas to veliko več koristilo. Morda 
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so res premalo informirani. Regijski župani so se svoj čas sestajali tedensko ali celo pogosteje, sedaj se srečajo enkrat 
mesečno ali celo na dva meseca. Že to kaže na neko neskladje in ne spodbujanje vseh aktivnosti na tem področju. Zato 
je kritičen in je županom predlagal, da se morajo pogosteje srečevati in iskati ter ustvarjati pogoje za področje 
poslanstva JSMGG. Pri skladu so krediti brezobrestni, poleg tega pa imajo prosilci na voljo še enoletni moratorij 
odplačevanja obrokov, zato bi morali kmetje, samostojni podjetniki in gospodarstveniki v regiji to koristiti. V času 
koronavirusa je pri ljudeh gotovo prisotna bojazen se zadolževati in se odločati za investicije, kar je mogoče razlog, da 
je letos manj prijav iz Brd. Kot dodaja, so v preteklosti razmišljali o reorganizaciji JSMGG, da bi ga prenesli na nek drugi 
nivo, osebno je tudi to podpiral, ampak zadeve niso še dozorele. Sam meni, da je čas krize tisti pravi čas za investicije. 
Nazadnje povabi Jakina, da se večkrat oglasi v občinski upravi in poroča o JSMGG. 
 
Letno poročilo za leto 2020 ter Poslovni in finančni načrt za leto 2021 predstavi Iris Podobnik, direktorica Javnega 
sklada malega gospodarstva Goriške.  
 
Javni sklad malega gospodarstva Goriške je ustanovljen z namenom izboljšanja dostopa do finančnih sredstev za 
različne razvojne projekte mikro, malih in srednjih podjetij ter kmetijskih gospodarstev. 
Javni sklad malega gospodarstva Goriške letno objavlja razpise za ugodna brezobrestna posojila gospodarskim 
družbam, podjetnikom in kmetom z območja občin ustanoviteljic. Pogoj za objavo razpisov je sprejetje Letnega 
poročila za preteklo leto in sprejetje Poslovnega in finančnega načrta za tekoče leto s strani mestnega in občinskih 
svetov občin ustanoviteljic. 
Sklad je v letu 2020 objavil pet razpisov neposrednih posojil v skupni vrednosti 1.800.000 EUR, in sicer: 

• razpis dolgoročnih posojil za podjetniške investicije v višini 700.000 EUR, 

• razpis dolgoročnih posojil za podporo poslovanja v višini 200.000 EUR,  

• razpis dolgoročnih mikroposojil v višini 200.000 EUR, 

• razpis za ublažitev posledic epidemije COVID-19 v višini 200.000 EUR in  

• razpis dolgoročnih posojil za pospeševanje razvoja kmetijstva v višini 500.000 EUR. 
Vsi razpisi so v teku in se bodo zaključili 27. 8. 2021 oz. ob porabi sredstev.  
V letu 2020 je Javni sklad malega gospodarstva Goriške izvajal tudi razpise, objavljene v letu 2019. 
V letu 2021 Javni sklad malega gospodarstva Goriške načrtuje objavo novih razpisov v skupni višini 1.800.000 EUR; od 
tega bo 500.000 EUR namenjeno razpisu za kmetijstvo in 1.300.000 EUR razpisom s področja gospodarstva.  
V tekočem letu pričakujemo vračila danih posojil v višini 1.010.000 EUR. Razliko med prejetimi vračili danih posojil in 
danimi posojili v letu 2021 bo sklad zagotavljal iz prostih sredstev namenskega premoženja. 
Javni sklad malega gospodarstva Goriške ni zadolžen in se tudi v letu 2021 ne bo zadolževal.  
Cilji delovanja sklada so razvidni iz priloženega gradiva »Letno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za 
leto 2020« in »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2021«, in sicer: 

• odpiranje novih delovnih mest v podprtih podjetjih, 

• ohranjanje obstoječih delovnih mest v podprtih podjetjih, 

• povečanje dodane vrednosti na zaposlenega v podprtih podjetjih, 

• pomoč podjetjem za ublažitev posledic epidemije COVID-19,  

• transparentno poslovanje sklada. 
V skladu s predlogom »Poslovni in finančni načrt Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2021« bodo 
občine ustanoviteljice vplačale deleže za povečanje namenskega premoženja sklada po kriteriju delitvene bilance v 
znesku 232.985,11 EUR. Znesek vplačila Občine Brda znaša 23.298,51 EUR. 
Za delovanje Javnega sklada malega gospodarstva Goriške je v letu 2021 planiranih 186.872,00 EUR, pri čemer znaša 
delež Občine Brda 17.294,43 EUR. Občinam ustanoviteljicam bosta po sprejetju Poslovnega in finančnega načrta za 
leto 2021 v podpis poslani pogodba o sofinanciranju delovanja Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 
2021 in pogodba o vplačilu namenskega premoženja. 
 
Svetnik Silvan Peršolja izpostavi vprašanje zavarovanja sredstev pri razpisih JSMGG. Tudi na občinski gospodarski 
komisiji so se pogovarjali, kako spodbuditi samozaposlovanje mladih oziroma tiste, ki pričenjajo začetniško 
podjetniško pot. Pri najemanju teh posojil nastopi vprašanje zavarovanja. Direktorico JSMGG vpraša, kateri instrument 
je na voljo, da bi ta segment spodbudili, saj je težnja v Brdih, da se ob kmetijstvu razvija tudi podjetništvo na najbolj 
profesionalni ravni. Zato sprašuje, katera orodja za zavarovanja ima še JSMGG in ali so oblikovana, da bi bila dostopna 
mlajšim in začetnikom. 
 
Direktorica JSMGG odgovori, da žal drugih orodij ni na voljo. Sklad lahko nudi kot zavarovanje hipoteko ali zavarovanje 
pri zavarovalnici. Pri začetniku bančne garancije ne pridejo v poštev. Možno je zavarovanje pri zavarovalnici z vstopom 
staršev ali nekoga, ki ima reden prihodek. V kolikor ti začetniki posedujejo neke nepremičnine, potem obstaja 
možnost, da zavarovanje rešijo s hipoteko, vendar glede na izkušnje iz preteklih let, je takšnih primerov zelo malo 
oziroma je neizvedljivo. 
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Svetnik Goran Simčič meni, da je interes za najem kredita pri JSMGG tudi limitiran znesek kredita, ki je za razmere 
severnoprimorskih podjetnikov nizek. Kot primer navaja: Če mora posameznik pri skladu najeti hipoteko za 
maksimalno 100.000 evrov, potem mora pri ostalih bankah poiskati še dodatnih 300.000 evrov. Sprašuje se, kako bo 
podjetnik drugje dobil hipoteko, saj se banke ne bodo vpisale pod isto hipoteko kot sklad. Obenem kot drugo 
pripombo navede predlog, naj sklad razmisli o drugih pogojih zavarovanja, kot recimo poroštva staršev. Pripomni, da 
sklad ne more imeti strožjih pogojev kot banke, saj potem to ni več spodbujanje temveč oteževanje. Zaradi 
navedenega meni, da ni prijav in napredka sklada. Zato predlaga, da se znesek sprosti navzgor vsaj na 200.000 evrov 
ali 300.000 evrov, da se lahko vključi konkretne investicije.  
 
Direktorica JSMGG pove, da se strinja s pripombo. Omeni omejitev delovanja po shemi, ki je prijavljena na Ministrstvo 
za finance, v kateri je definirana omejitev zneska kredita navzgor. Spreminjanje sheme bi pomenilo, da se delovanje 
sklada zaustavi vsaj za čas enega leta, torej bi bili posamezni razpisi za ta čas popolnoma zaprti. Kar zadeva 
zavarovanja se deloma strinja s svetnikovo pripombo. Po drugi strani pa omeni, da ko je pričela s službo na skladu, so ji 
bila predana pravila, po katerih mora delovati. Ta pravila so bila sprejeta na osnovi preteklih izkušenj. Omeni, da ima 
stvar dva konca: po eni strani bi si vsi želeli pospeševati gospodarstvo, na drugi strani pa, ko se pojavi odgovornost, ko 
se krediti ne vrnejo, takrat nihče ne želi biti soodgovoren. Navede primer, ko je vlogo s porokom izpostavila na 
Nadzornem svetu, ki je z izjemo enega nadzornika, nasprotoval odobritvi vloge. Trenutno je sklad zasnovan tako, da je 
maksimalno varen. 
 
Svetnik Goran Simčič predlaga, da se občinskim svetom občin ustanoviteljic poda predlog, da se postopki redefinirajo. 
Če ne bo soglasja občin ustanoviteljic, potem se delovanje sklada ohrani tak kot je. 
 
Direktorica JSMGG pritrdi, da bo to vprašanje gotovo potrebno načeti, ko bo na voljo nova shema de minimis. 
 
Župan Franc Mužič se v nadaljevanju direktorici zahvali za poročilo. Omeni, da so se župani občin ustanoviteljic s 
skladom vedno radi pohvalili. Potrebno pa je upoštevati, da so se razmere in potrebe gospodarstva spremenile, zato je 
potrebno sklad posodobiti. Izpostavi, da ob tem pogreša napredne vizije o skladu s strani preostalih županov. 
Omejitve, ki jih je navedel svetnik Goran Simčič,  niso spodbudne. Mnenja je, da je potrebno sklad redefinirati in 
posodobiti. Direktorici predlaga, da pripravi predlog rekonstrukcije in vizije sklada, kako pripraviti sklad zanimiv za 
podjetnike. Predlog bi potem predstavila na kolegiju županov. Prednost sklada so brezobrestni krediti z moratorijem 
odplačevanja enega leta. V gospodarstvu se govori o investicijah v višjih zneskih, kot jih omogoča sklad, zato je 
potrebna posodobitev. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda na podlagi stališča Nadzornega sveta Javnega sklada malega gospodarstva 
Goriške, sprejetega na njegovi 9. redni seji dne 23. 3. 2021, sprejme »Letno poročilo Javnega sklada 
malega gospodarstva Goriške za leto 2020«. 

2. Presežek odhodkov nad prihodki v letu 2020 v višini 738.689,46 EUR se na predlog Nadzornega sveta 
Javnega sklada malega gospodarstva Goriške pokriva iz nerazporejenih prihodkov nad odhodki iz preteklih 
let. 

3. Občinski svet Občine Brda na podlagi stališča Nadzornega sveta Javnega sklada malega gospodarstva 
Goriške, sprejetega na njegovi 9. redni seji dne 23. 3. 2021, sprejme »Poslovni in finančni načrt Javnega 
sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2021«. 

4. Občinski svet Občine Brda potrjuje vplačila namenskega premoženja s strani občin ustanoviteljic v višini 
232.985,11 EUR v letu 2021, pri čemer znesek za posamezno občino znaša: 

Mestna občina Nova Gorica 121.716,00 EUR 

Občina Brda 23.298,51 EUR 

Občina Kanal ob Soči 27.958,21 EUR 

Občina Miren-Kostanjevica 18.638,51 EUR 

Občina Šempeter-Vrtojba 24.838,89 EUR 

Občina Renče-Vogrsko 16.534,99 EUR 

Vplačila bodo povečala skupno namensko premoženje Javnega sklada malega gospodarstva Goriške. 
 
5. Občinski svet Občine Brda potrjuje vplačila sredstev za delovanje Javnega sklada malega gospodarstva v 

višini 186.872,00 EUR, sorazmerno z namenskim premoženjem, vpisanim v sodni register, pri čemer 
znesek za posamezno občino znaša: 

Mestna občina Nova Gorica 99.999,58 EUR 
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Občina Brda 17.294,43 EUR 

Občina Kanal ob Soči 18.405,23 EUR 

Občina Miren-Kostanjevica 15.788,87 EUR 

Občina Šempeter-Vrtojba 21.855,47 EUR 

Občina Renče-Vogrsko 13.528,42 EUR 

6. Ta sklep velja takoj.  
 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

Direktorica JSMGG prenese pobudo o redefiniciji sklada, vključno s pogoji podelitve kreditov, naprej organom sklada in 
se obravnavo sproži tudi na preostalih občinskih svetih. 

 
Ad 6. 

 
Poročilo OŠ Alojza Gradnika Dobrovo za leto 2020 
 
Poročilo OŠ Alojza Gradnika Dobrovo za leto 2020 predstavi Uroš Kobal, v. d. ravnatelj OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, ki 
ga spremlja pomočnica ravnatelja VVE Nives Cukjati. 
Napove, da bo v prvem delu predstavil delo zavoda v letu 2020, v drugem pa bo svetnike informiral glede prihodnjega 
dela, predvsem na področju vrtčevskih otrok. 
 
Pove, da je bilo leto 2020 drugačno tudi v OŠ Alojza Gradnika Dobrovo. Doživeli so dva vala: v spomladanskem valu so 
zaposleni, starši in učenci šele spoznavali in osvajali nove veščine, ki jih je narekovalo delo na daljavo. S prvim 
avgustom je nastopil funkcijo v. d. ravnatelja, temu pa so že takoj sledile priprave na naslednje šolsko leto. Obenem so 
morali v zavodu razmišljati o morebitni ponovitvi dela na daljavo, tako da so bili na jesenski val dela na daljavo 
maksimalno pripravljeni. Rezultate še spremljajo. Iz stališča poslanstva zavoda, torej vzgoje in izobraževanja, sklepa, 
da je bilo leto 2020 dobro opravljeno. Poslovni program je bil skoraj v celoti osvojen. Nekaterih dejavnosti zaradi 
epidemije ni bilo mogoče opraviti (recimo športne dejavnosti), vse ostalo pa je v večini teklo. NPZ v lanskem letu ni bil 
opravljen na nivoju celotne države, v letošnjem letu pa naj bi bilo, tako da bodo tudi iz te smeri pridobili informacije 
oziroma ocene. 
V nadaljevanju se posveti vrtcu. Ta je v letu 2020 deloval tudi v najbolj ekstremnih razmerah, ko je bilo potrebno 
zagotoviti nujno varstvo. Skupaj s starši so uspešno sledili potrebam. Stiske in nestrinjanja so bila včasih tudi prisotna, 
a poudari, da so tiste najtežje primere obravnavali individualno, zato se zahvaljuje tudi Komisiji za socialna vprašanja in 
Štabu CZ Občine Brda. 
 
Vprašanj svetnikov glede poročila ni bilo, zato je v. d. ravnatelj nadaljeval še z drugim delom glede vrtčevskih otrok. 
Svetnikom skupaj s pomočnico za vrtec Nives Cukjati izpostavi problematiko pomanjkanja prostora v Vrtcu Kojsko. 
Projekcije kažejo, da v letošnji jeseni v vrtcu Kojsko ni prostora za 20 otrok. Število oddelkov bo sicer enako kot v 
lanskem letu, ampak morali so odstopiti en prostor šoli. Ustanovitelju so že predstavili problematiko in iščejo rešitve. 
Izkorišča pa priložnost in svetnike prosi za mnenje oziroma predloge rešitve. Kot še pojasni, se povečujejo oddelki v 
šoli, kar pa pomeni, da kombinacije s šolskimi prostori za vrtčevske otroke tako ne pride več v poštev. Cukjatijeva 
poudari, da mora biti vsem v interesu, da vse otroke, ki živijo v Brdih, sprejmejo v vrtcu v Brdih. Izpostavi podatek, da 
je 75% briških otrok vključenih v vrtec, kar pomeni, da je še četrtina otrok, ki vrtec obiskuje izven občine. Zato lahko 
pričakujejo še kakšen vpis s strani tega deleža otrok. Imajo sicer možnost zavrnitve otrok, vendar poudari, da ta rešitev 
ne sme biti cilj, temveč sprejetje vseh otrok, ki si želijo obiskovati vrtec v Brdih. Povečan vpis pripisujejo tudi 
priselitvam in gradnjam novih domov, predvsem v Podsabotinu. Sicer je povečan vpis tudi potrditev, da vrtčevska 
ekipa dela dobro. V nadaljevanju poda možnosti rešitve: uporabo zbornice ali manjše knjižnice. Sicer poudari, da se 
zbornici ne bi odpovedala. Zbornica, poleg tega, bi mogoče lahko sprejela polovico od 20 otrok. 
 
Svetnica Lilijana Kastelic pripomni, da se ne sme pozabiti, da vrtčevske prostore zapoveduje zakonodaja. Lahko se sicer 
te prostore začasno nameni otrokom. Inšpekcije v takih prostorih opravljajo preglede enkrat letno. 
 
V. d. ravnatelja pristavi, da je številčnost otrok povečana tudi v starostni strukturi, ki se poslužuje dislocirane enote v 
Biljani. Zadovoljen je, da so z Župnijo Biljana že dogovorjeni za uporabo dodatne velike dvorane, tako da imajo za 48 
otrok, ki bodo v Biljani rešeno prostorsko stisko. Odprto vprašanje ostaja Kojsko, kjer vidijo kot edino varianto, da je 
polovica otrok preusmerjena na Dobrovo, polovica pa ostane v Kojskem. Na tem mestu prosi svetnike za pomoč 
oziroma razmislek, kaj postoriti. Ne gre pa zgolj za enoletno rešitev, saj prihajajo množični vrtčevski oddelki kasneje v 
šolo. 
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Cukjatijeva doda, da ne gre za bistvene razlike v rojstvih, temveč, da se več briških staršev odloča, da bo njihove 
jaslične otroke vpisovalo v vrtec. Pri jaslih je normativ nižji. To se potem premakne in zmanjka prostora za starejše 
otroke. Tako imajo letos 48 otrok, ki bo šlo v Biljano ter 20, ki nima prostora v Kojskem, torej skupno 68 otrok.  
 
Svetnik Goran Simčič odpre razpravo in pripomni, da ni dolgo tega, ko so v občinskem svetu sklepali o gradnji vrtca v 
Kojskem. Že takrat so svetniki opozorili, naj se naredi zadeva z dolgoročno rešitvijo, ne pa zgolj za tisti trenutek. Po niti 
treh letih obratovanja novega vrtca že potekajo pogovori o problemih, na katere so že pred gradnjo opozarjali. Zdi se 
mu nesprejemljivo, da se po treh letih in pol pogovarjajo, da v Kojskem primanjkuje prostora. Opozorila svetnikov so 
takrat naletela na gluha ušesa in danes se izkazuje, da so bila opozorila na mestu. Dodatno še pove, da o zakonodaji, ki 
jo je omenila svetnica Kasteličeva takrat ni dosti slišal. 
 
Svetnica Lilijana Kastelic pripomni, da to ne drži. Takrat svetnikom sicer ni bilo nič prestavljeno o številu otrok. Svetniki 
so bili seznanjeni zgolj glede gradnje. Se pa spomni, in takrat se je strinjala, da se bodo dve leti kasneje gotovo 
pogovarjali o pomanjkanju prostora, saj je bilo igralnic premalo. Kljub opozorilom je šel naprej projekt v obliki, kot je 
bil predstavljen. 
 
Svetnica Silvestra E. B. Saffigna vpraša, upoštevajoč, da v Kojskem manjka prostor za eno skupino, ali je možna opcija, 
da bi najstarejše otroke dali eno leto prej na matično šolo na Dobrovem. 
 
V. d. ravnatelja odgovori, da se s 6. razredom otroci združijo na Dobrovem. Predlagana rešitev bi lahko bila ena izmed 
možnosti. 
 
Svetnica Teja Jelina opozori, da je potrebno v tem letu rešit situacijo in to na način, da bo za dvajset let. Težko bo 
narediti čudeže. Sicer pa so o zbornici imeli že ob obravnavi projekta pripombe, da ne bo uporabna, pa tudi knjižnica. 
Predlaga, da se prostore primerno uredi (združitev prostorov). 
 
Pomočnica ravnatelja Cukjatijeva pripomni, da to ni rešitev, saj ne bi bilo dovolj prostora za 20 otrok. 
 
Svetnica Lilijana Kastelic doda, da sta zbornica in knjižnica namenjeni zbornici in knjižnici. Potrebni so tudi z vidika, da 
je na voljo individualen prostor za delo z otroki. V Kojskem dejansko manjkata še dva prostora. Zbornica in knjižnica 
nista niti primerna za igralnico. Že ob obravnavi projekta je opozarjala, da je potreba po dodatnih igralnicah. Manjkajo 
tudi na Dobrovem. Ko so se preselili v Biljano, je takrat šolsko ministrstvo povedalo, da je to dovoljenje zgolj za 
obdobje enega leta, maksimalno dve.  
 
Svetnik Žarko Kodermac spomni, da so svetniki najmanj tri leta debatirali tako na občinskem svetu, kot kolegijih in 
drugih komisijah o projektu vrtca v Kojskem. Vsi so bili navdušeni, da bodo končno dobili prepotreben prostor. Zgradili 
so prečudovit vrtec po najboljših gradbenih metodah, po dveh letih in pol pa se ugotavlja, da je premajhen in da je cel 
kup problemov. V izogib ponovitvi napake predlaga, da se v drugem sestavu skupaj z občinsko upravo usedejo čimprej 
in nastavijo rešitve. Seja občinskega sveta ni , kjer se to rešuje. Problem je resen in zahteva resen pristop. Posebej ga 
skrbi, ker se pripravlja investicijo vrtca na Dobrovem in da se bo lahko tudi v tem primeru zgodila podobna napaka. 
Velikokrat poudarja, da se sam ne čuti kompetentnega, da bi ocenjeval, kako mora biti velika telovadnica, koliko 
prostorov mora biti, itd. V ta namen svetniki niso niti pristojni, ker se na to ne spoznajo. Ampak pričakujejo od tistih, ki 
uporabljajo te prostore in objekte, da točno povejo zahteve in potrebe. Od strokovnjaka arhitekta pričakuje, da v čim 
večji meri te potrebe upošteva in nato naj se lokalna samouprava odloči. Vedno je imel občutek, da vrtec v Kojskem 
rešujejo vsaj za 10 let. Pričakuje torej čim prej operativni sestanek z vsemi službami in da se čimprej poišče rešitve. 
Tudi kar zadeva dobrovskega projekta predlaga, da na šoli analizirajo stanje v Brdih, zberejo podatke za naslednjih 20 
let naprej in na osnovi teh podatkov gradijo vrtec na Dobrovem.  
 
Direktorica OU Anita Manfreda pojasni, kot je že predlagal podžupan Kodermac, da je prava pot, da se skupaj 
sestanejo in pogledajo možne rešitve. Sicer so s predstavniki šole že sedeli. Vodja Oddelka za okolje in prostor, 
komunalno dejavnost in investicije je predlagal 3 rešitve problematike v Kojskem, ki so izvedljive. Glede projekta vrtca 
na Dobrovem doda, da so se prijavili na razpis šolskega ministrstva za nepovratna sredstva za izgradnjo vrtca, vendar 
neuspešno zaradi še ne pridobljenega gradbenega dovoljenja, ki bi projektu prineslo zadostno število točk, da bi lahko 
uspeli pri prijavi. Razpis bo ponovljen konec leta, tako da si nadejajo, da bodo tokrat uspešno kandidirali za sredstva 
ministrstva. Pojasni še, da so strokovne službe tiste, ki morajo pripraviti podatke in projekcije števila otrok, občinska 
uprava pa je dolžna priskrbeti kompetentne arhitekte in strokovnjake, ki sprojektirajo vrtec glede na dane možnosti. 
Meni, da se morajo v prihodnje bolj potruditi in poslušati stroko in ne samo nekatere, ki si želijo projektirati, pa niso 
projektanti. 
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Svetnik Vilko Prinčič pove, da podpira predloga podžupana Kodermaca in direktorice OU Manfredove. Veseli pa ga, da 
primanjkuje prostora. Raje vidi to, kot da bi bila dva razreda prazna. Dva prostora bo pač potrebno tako ali tako 
urediti. Iz vaških izkušenj pove, da ni slabšega, kot da otrok obiskuje vrtec in šolo v drugem kraju kot sovrstniki v vasi. 
Tisti otroci potem v vasi nimajo prijateljev, so posebneži in ko odrastejo, hodijo v vas samo še spat. Zato podpira, da se 
zadevo reši na način, da bodo otroci v domačem kraju obiskovali vrtec in šolo. 
 
Svetnik Silvan Peršolja nadaljuje z mislijo kolega Vilka Prinčiča. Želje so bile, da se o vzgoji in izobraževanju v Brdih 
govori na način, kakšna bodo Brda čez 20 let. Zaznati je bila želja, da se lestvica zahtevnosti v Brdih dvigne. Okolje ne 
sme jamrati zaradi materialnih okoliščin. Občutek je bil, da se lahko več naredi. Diskusija na seji o pomanjkanju 
prostora ga je zelo negativno presenetila. Strinja se, da je vrtec huda prioriteta. Del poročila o delu v času covida 
zajemajo enoletne zadeve, drugi del pa naj bi bil tisti, ki bi sledil, kako kvalitetno šolo si želijo. Tako kot so sicer Brda na 
čelu Slovenije, je želja, da bi bili tudi na področju izobraževanja v zgornji tretjini po kriterijih, ki so veljavni na šolskem 
področju. Doda še, da so se v preteklosti ukvarjali z vprašanjem, zakaj toliko otrok odhaja v vrtec ali šolo v Novo 
Gorico. Bili so upravičeni razlogi, kot tudi ne. Z veseljem zaznava spremembe v tem trendu. Povečuje se vpis v briške 
ustanove, kar pomeni, da se dela boljše. Na svetnikih pa je sedaj, da zagotovijo materialna sredstva v skladu z 
okoliščinami.  
 
Svetnik Damjan Birtič izpostavi, da so o investiciji v vrtec Kojsko na dolgo in široko razpravljali. Bilo je predstavljeno, da 
je investicija nadstandardna, pasivna gradnja. Po dveh letih pa se ugotavlja, da ni funkcionalen. Slišati je, da je 
pretesen za vse otroke. Pove, da je razočaran. Dejstvo je, da so tudi na Dobrovem prostorske razmere skoraj kritične, 
ne samo v vrtcu, temveč tudi v šoli. Tako občinski svet, kot občinska uprava in uprava šole bodo morali glave postaviti 
skupaj in temeljito analizirati stanje in projekcije. Tokrat ne bo dvignil roke za ponovno investicijo v Kojskem, ker je 
bilo tja namenjenih že veliko sredstev in ker bi bil vsak poseg v to stavbo neracionalen. Da se spreminja zadeve vsake 
dve leti ne bi bilo dobro niti za druge proračunske porabnike v Brdih. Meni, da je potrebno vse moči usmeriti v to, da 
se na Dobrovem uredijo zadeve glede vrtca, da se k temu pristopi racionalno, na podlagi številk in analiz. V Sloveniji 
obstajajo strokovnjaki, ki so specializirani za to področje. O prostorskih razmerah na Dobrovem so vsi seznanjeni. Že 
več kot cel mandat govorijo o temu. Ampak zaradi takšnih ali drugačnih razmer se stvar odlaša. Občinska uprava dela 
na temu in bo vztrajala pri kandidiranju za sredstva ministrstva, vendar naj bo rešitev, pri kateri se ne bodo čez dve leti 
ponovno pogovarjali o pomanjkanju prostora. Biljanska rešitev je gasilska akcija. Sicer je sreča, da so takšni prostori na 
voljo v Brdih in da se jih lahko koristi. Meni, da se je potrebno osredotočiti na prostore na Dobrovem in tam urediti 
zadeve srednjeročno. Kratkoročno pa ne more reči v kakšno rešitev ugrizniti v Kojskem. Veseli ga sicer, da se povečuje 
vpis v vrtec v Brdih. Pomeni, da so Brda zanimiva in da se odkriva kvaliteta življenja na tem področju. 
 
Poročilo poda tudi Metka Jelinčič Maraž, predstavnica Občine Brda v Svetu zavoda OŠ Alojza Gradnika Dobrovo 
 
Predstavnica občine v svetu zavoda uvodoma pojasni, da je pripravila sicer poročilo za lansko leto, ampak na temo 
prostorske stiske v Kojskem lahko pove, da je na to opozarjala ves čas. Stiska je bila vedno, vendar so v Kojskem to 
reševali na način, da je bil en oddelek v šoli. Torej to ne izhaja iz dodatnega vpisa, temveč je problem že dolgotrajen. 
Omeni možne rešitve. Kar zadeva vpisa pove, da so se v svetu zavoda prizadevali povečevati vpis, sama je predlagala 
tudi nekoliko podaljšan čas obratovanja. Ravno ta razlog so navajali starši kot poglavitnega, zakaj vpisujejo otroke v 
Solkan ali Novo Gorico. Glede samega poročila pove, da je bilo leto 2020 zelo pestro leto. Dogajalo se je veliko stvari: 
imeli so 12 sej, popolnoma so prenovili poslovnik, odstop ravnatelja in predsednika sveta zavoda, izvedli so razpis za 
ravnatelja, izbrali v. d ravnatelja idr. Sedaj je ponovno potekal razpis. Upa, da je to zadnji razpis in da se ustali vodstvo 
za daljše obdobje. Predstavnice ustanovitelja se trudijo uresničevati, kar se je izpostavilo na sestanku glede šole. Vidi 
napredke: komunikacija je drugačna, odprta. Opaža željo po napredku. Lahko pohvali odziv šole v epidemiji. Imeli so 
eno boljših organizacij na Goriškem. Predlogi staršev so bili pozitivno sprejeti. 
 
Svetnik Goran Simčič prebere pismo svetnika Denisa Rusjana, ki se je za udeležbo na seji opravičil. V pismu izpostavi, 
katere vsebine pogreša v poročilu Jelinčič Maraževe. 
 
Jelinčič Maraževa pojasni, da je bilo poročilo pripravljeno kot poročilo ob koncu mandata, prirejene različice pa ni 
uspela pripraviti zaradi stiske s časom. Sicer pa so predlagale veliko izboljšav tako glede poteka sej zavoda kot vsebine 
za delovanje šole. Za dodatna pojasnila je na voljo tudi na prihodnjih sejah. Opaža željo po spremembah. V teku je nov 
razpis za ravnatelja. Nimajo še navodil s strani ustanovitelja, glede usmeritev izbiranja. Vztrajali bodo pri tem, da se 
starši ne bodo bali izražati svojega mnenja učiteljem. 
 
Svetnik Goran Simčič opomni, da se OŠ Alojza Gradnika Dobrovo preveč fokusira samo na NPZ. Ta pa v srednji šoli 
nima nobene veze. Meni, da bi morali delati z novimi pristopi in meriti uspeh briških srednješolcev. Zaveda se, da se 
tukaj odpira problem varstva osebnih podatkov, ampak če se pošlje anketo dijaku čez štiri leta, meni, da ni nič narobe, 
če ta privoli v izpolnjevanje ankete. Tako bi začeli ugotavljati, ali se je nivo dvignil ali ne. Glavni predmeti se v OŠ 
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fokusirajo samo na NPZ, kar pa pomeni, da ne obravnavajo zadev, ki bi učencem prišli prav v srednji šoli. 
 
Jelinčič Maraževa glede NPZ pove, da so na svetu že opozarjali. Sicer je pristop odvisen od učitelja do učitelja. Pove še, 
da bodo ocene učiteljev diferencirane, kar bo morda pri učiteljih, ki niso uspešni, spodbudila večjo angažiranost. Tudi v 
času epidemije je bilo opaziti, da so se nekateri hitreje in lažje prilagodili. 
 
Svetnik Damjan Birtič pove, da je iz poročila razvidno, da je bil storjen korak naprej. Tudi to, da so prišli na sejo in 
izpostavili problematiko v Kojskem, se jim lahko šteje v plus. Tudi vprašanja, ki so bila usmerjena na predsednico sveta 
zavoda je potrebno razumeti glede na situacijo, v kateri se je šola znašla. Meni, da se je optimalno reševalo glede na 
dane razmere. Potrebno je podati roko trenutnemu vodstvu, da se zadeve izpeljejo naprej.  
 
Jelinčič Maraževa potrdi, da ni vse tako črno. Trenutno vodstvo je situacijo podedovalo še od predpreteklega vodstva, 
ko je bila ravnateljica Vesna Filej.  
 
Svetnik Silvan Peršolja poudari, da je potrebno ločiti med tehničnim delom in vsebinskim delom. Občina je 
ustanovitelj, v šoli so dolžni zagotavljati servis. Komunikacija mora biti fokus, želja je, da se dvigne performans. 
 
Jelinčič Maraževa pove, da je napredek tudi to, da je predsednik sveta zavoda prvič zunanji. Do njene izvolitve je bil 
vedno nekdo izmed zaposlenih.  Začelo je vladati drugačno zaupanje. Poskušajo delati na kvaliteti. Na vsaki seji 
izpostavlja problematiko glede Kojskega. Predstavnice ustanovitelja so najbolj striktne od vseh. 
 
Svetnica Teja Jelina pohvali predstavnice ustanovitelja. Sama zadeve spremlja. Prišli so končno do točke, ko so glasni in 
povejo zadeve, kako stojijo. Izpostavljajo konstruktivne kritike. 
 
Jelinčič Maraževa ocenjuje še napredek sedanjega vodstva kot dobro, vendar zagovarja, da prevzame vodstvo nekdo 
zunanji. Meni, da so v nekem mehurčku. To stališče zagovarja od vedno, čeprav nima neke bistvene kritike nad 
sedanjim vodstvom.  

 
Ad 7.   

 
Zaključni račun Proračuna Občine Brda za leto 2020 – skrajšani postopek 
 
Zaključni račun Proračuna Občine Brda poda Beti Kumar.  
 
Delovanje Občine Brda je v preteklem letu najprej potekalo na podlagi sprejetega Odloka o proračunu Občine Brda za 
leto 2020, ki ga je Občinski svet Občine Brda sprejel v drugi obravnavi na 9. redni seji dne 17. 12. 2019. 
Zaradi posledic epidemije COVID-19 in s tem povezanih finančnih posledic in spremenjenih okoliščin, ki so vplivale tako 
na prihodkovno kot tudi na odhodkovno stran, je bilo potrebno v prvi polovici leta ponovno uravnotežiti proračun, kar 
se je odrazilo v sprejetju prvega rebalansa proračuna Občine Brda za leto 2020 in sicer dne 9. 6. 2020 na 12. redni seji. 
Ocena prihodkov se je v primerjavi s planom zmanjšala za 178.071 Eur oz. 2,4 %, ocena odhodkov pa se je zmanjšala za 
187.930 Eur oz. 2,6%. V račun financiranja so bila prenesena sredstva iz preteklega leta v skupni višini 138.041 Eur. 
Dne 13. 10. 2020 na 14. redni seji je Občinski svet Občine Brda sprejel drugi rebalans proračuna Občine Brda za leto 
2020. Ocena prihodkov se je v primerjavi z veljavnim planom zmanjšala za 293.304 Eur oz. 4%, ocena odhodkov pa se 
je zmanjšala za 286.917 Eur oz. 4,1%. 
Na podlagi polletnega poročila o izvrševanju proračuna Občine Brda za leto 2020 se je upoštevalo predloge potrebnih 
ukrepov in aktivnosti, ki se nanašajo na izvrševanje proračuna in sicer: 

• finančno upravo smo pozvali k pripravi odločb o nadomestilu za uporabo stavbnih zemljišč, 

• pozvali smo ustrezno ministrstvo k ureditvi prejema sredstev za investicije (ZFO), 

• izpeljali smo likvidnostno zadolžitev zaradi izpolnjevanja obveznosti ter neenakomernega pritekanja 
prejemkov; 

• pozorni smo bili pri prevzemanju novih obveznosti, 

• za zagotavljanje tekoče likvidnosti proračuna smo pozorno spremljali izvajanje nadaljnjih investicij ter 
poskrbeli za uspešen zaključek investicij in se trudili doseči zastavljene cilje za leto 2020 kljub razmeram 
epidemije COVID-19. 

Prihodki so v Zaključnem računu za leto 2020 realizirani v višini 6.434.564,42 Eur oz. 92,7% glede na veljavni proračun, 
odhodki pa so realizirani v višini 5.707.559,28 Eur oz. 84,7% glede na veljavni proračun. 
V računu financiranja je razvidno, da se je Občina v letu 2020 dolgoročno zadolžila pri državnem proračunu 
(Ministrstvu za gospodarski razvoj in tehnologijo) v višini 123.106,00 Eur za investicije ter odplačala obroke kreditov v 
višini 439.814,60 Eur najete pri poslovni banki in pri državnem proračunu. 
V bilanci prihodkov in odhodkov Občine Brda za leto 2020 so prihodki višji od odhodkov za 727.005 Eur. V skupnem je 
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Občina Brda zaključila poslovno leto 2020 s presežkom v višini 410.296,54 Eur, od tega ima Občina Brda 408.209,33 
Eur presežka ter KS Medana 2.087,21 Eur presežka. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP:  
 

Občinski svet Občine Brda sprejme Zaključni račun proračuna Občine Brda za leto 2020, vključno s 
pripadajočimi prilogami. 

  
Ad 8. 

 
Odlok o kategorizaciji občinskih cest v Občini Brda – skrajšani postopek 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Predlaga se Odlok o kategorizaciji občinskih cest v Občini Brda. Sprememba kategorizacije je bila pripravljena zaradi 
ugotovljenih odstopanj pri zajemu dejanske rabe zemljišč javne cestne infrastrukture. Gre za uskladitev z dejanskim 
stanjem, dodatno so se opravili še začetki in konci odsekov, po potrebi tudi kakšno ime odseka. Pridobljeno je bilo tudi 
mnenje Direkcije RS za infrastrukturo.  
Sprejet odlok je pogoj za oddajo sloja dejanske rabe zemljišč javne cestne infrastrukture na Direkcijo Republike 
Slovenije za infrastrukturo, ki je določena z Zakonom o evidentiranju dejanske rabe zemljišč javne cestne in javne 
železniške infrastrukture (ZEDRZ). 
 
Predlog Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Brda je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija na 11. 
redni seji dne 31. 3. 2021. Podala je naslednji predlog:  

• vse lokalne ceste niso lastniško urejene - potekajo tudi po zasebnih zemljiščih, kar pomeni, da ne morejo biti 
kategorizirane v Odloku. V primeru izpodbijanja Odloka pred Ustavnim sodiščem, bo sodišče tisti del 
kategorizirane lokalne ceste, ki poteka po zasebnem zemljišču, razveljavilo, zato komisija Občini Brda predlaga, da 
skladno s tretjim odstavkom Mnenja k predlogu kategorizacije občinskih cest v občini Brda, Ministrstva za 
infrastrukturo, Direkcije RS za infrastrukturo, z dne 4. 3. 2021, pripravi elaborat stanja še lastniško neurejenih cest 
in pripravi terminski plan urejanja lastniških razmerij na vseh neurejenih kategoriziranih cestah in delih cest. 

 
Predlog Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Občini Brda po skrajšanem postopku je obravnavala tudi Statutarno 
pravna komisija na 11. redni seji in odlok z opombo soglasno potrdila kot primeren za odločanje na Občinskem svetu 
Občine Brda. 
 
Svetnika Silvana Peršoljo zanima, koliko je znašal strošek priprave elaborata. 
 
Dejan Rusjan odgovori, da je ta znašal med 5.000 in 10.000 evri.  
 
Svetnik Vilko Prinčič pove, da so elaborat obravnavali na Statutarno pravni komisiji. Na koncu elaborata je navedeno, 
da je potrebno tam, kjer posega občinska cesta na privat zemljišče, pripraviti časovni rok, kdaj se bo na teh območjih 
spremenilo lastništvo oziroma do kdaj mora občina odkupiti tista zemljišča. Pojasni še, da se mu ne zdi pravično, da 
občina, ki je vse te ceste podedovala, mora po naročilu države vse te ceste urediti. Pove za primer ceste v Cerovem, ki 
je sedaj širša kot je bila pred 60 leti. Ob nedavnem izkopavanju za potrebe optike, se je ugotovilo, da so vodovodne 
cevi nekje ob levem robu, nekje ob desnem, nekje pa po sredini cestišča, kar dokazuje, kako se je cesta spreminjala, 
lastništvo pa je ostalo po nekdanji trasi. Meni, da podobno problematiko beležijo od Prekmurja do Brd in zato bi 
morala država pomagati to zadevo urediti. 
 
Dejan Rusjan pojasni, da Občina Brda vsako leto nameni določen del proračuna za parcelacijo in odkup teh zemljišč. 
Potrdi, da je ta problem prisoten v celotni Sloveniji in da čez noč v Brdih ne morejo urediti vseh cest. Pojasni pa, da če 
želi občina dandanes kategorizirati določeno cesto, mora biti ta v 100% občinski lasti. 
 
Svetnik Vilko Prinčič predlaga da, ko se katera izmed parcel, po kateri gre pot, prodaja, je občina pazljiva in uveljavlja 
predkupno pravico za to dotično pot. Kajti v praksi se dogaja, da želi prodajalec zemljišča zaslužiti več in zamolči, da 
skozenj poteka pot. Kupec pa se nato izgovarja, da je kupil celotno parcelo. 
 
Dejan Rusjan pojasni, da ceste, ki so že kategorizirane, težko kdo proda. Namreč notar take pogodbe ne bi smel 
overiti. Ta Odlok o kategorizaciji te ceste kategorizira. Občina mora sicer rešiti lastništvo, ampak za te ceste veljajo 
določena pravila in zato ne morejo biti predmet zasebne prodaje. 
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP   
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o kategorizaciji občinskih cest v Občini Brda, po skrajšanem 
postopku.  

2. Ta sklep velja takoj.  

  
Ad 9. 

 
Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičnini v k. o. Medana 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina je uredila zemljiško knjižno stanje na parceli št. 988/3 k. o. Medana, ki predstavlja kategorizirano javno pot JP 
5200802. Navedena nepremičnina ni zaznamovana kot javno dobro.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

1. S tem sklepom pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičnina z ID znakom:  

• parcela 2286 988/3 katastrska občina 2286 MEDANA parcela 988/3 (ID 6353651), ki je v lasti Občine 
Brda. 

2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa pridobi status grajenega javnega dobra lokalnega pomena v lasti 
Občine Brda z ugotovitveno odločbo, ki jo na podlagi tega sklepa po uradni dolžnosti izda občinska uprava. 
Po pravnomočnosti odločbe se predlaga zaznamba javnega dobra v zemljiški knjigi. 

3. Ta sklep prične veljati osmi dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 10. 

 
Predlogi sklepov o soglasju k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljev/direktorjev javnih 
zavodov 
 
Obrazložitev poda Nika Fabricijo Jug.  
 
Skladno z 21. členom Zakona o sistemu plač v javnem sektorju (ZSPJS) so javni uslužbenci lahko upravičeni do teh oblik 
delovne uspešnosti: 
-       redne delovne uspešnosti, 
-       delovne uspešnosti iz naslova povečanega obsega dela in 
-       delovne uspešnosti iz naslova prodaje blaga in storitev na trgu. 
Višino dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljev, direktorjev in tajnikov določi organ, pristojen za njihovo 
imenovanje (22.a člen ZSPJS), na podlagi meril, ki jih določi pristojni minister. 
 
Nadalje 7. člen Uredbe o plačah direktorjev v javnem sektorju določa, da organ, pristojen za imenovanje direktorja, 
mora pri odločanju o višini dela plače za redno delovno uspešnost pridobiti soglasje ustanovitelja. Ustanovitelj zavoda 
izda soglasje za izplačilo dela plače za delovno uspešnost najpozneje v 30 dneh po prejemu vloge za izdajo soglasja. Če 
ustanovitelj soglasja v 30 dneh od prejema popolne vloge ne izda oziroma njegove izdaje ne zavrne, se šteje, da je 
soglasje dano. 
Na tej podlagi je Občina Brda prejela s strani Svetov javnih zavodov, katerih je ustanoviteljica, vlogo za izdajo soglasja k 
izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja oz. direktorja, in sicer: 

1. Svet zavoda Osnovne šole Alojza Gradnika Dobrovo je dne 7. 4. 2021 na Občino Brda naslovil vlogo za izdajo 
soglasja k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljev javnega zavoda za leto 2020.  

2. Svet zavoda Osnovne šole Kozara Nova Gorica je dne 12. 3. 2021 na Občino Brda naslovil vlogo za izdajo 
soglasja k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja javnega zavoda za leto 2020.  

3. Svet zavoda Glasbene šole Nova Gorica je dne 17. 3. 2021 na Občino Brda naslovil vlogo za izdajo soglasja k 
dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelja javnega zavoda za leto 2020.  

4. Svet zavoda Ljudske univerze Nova Gorica je dne 29. 3. 2021 na Občino Brda naslovil vlogo za izdajo soglasja k 
dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorice javnega zavoda za leto 2020.  

5. Svet zavoda Gasilske enote Nova Gorica je dne 2. 4. 2021 na Občino Brda naslovil vlogo za izdajo soglasja k 
dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost direktorja  javnega zavoda za leto 2020.  
 

Občinski svet kot organ ustanovitelja je zaprošen za podajo soglasij k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost 
ravnateljev oz. direktorjev javnih zavodov za leto 2020, kot predlagajo posamezni Sveti zavodov. 
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Predloge sklepov je obravnavala tudi Komisija za negospodarske dejavnosti na 4. redni seji dne 19. 4. 2021 in sprejela 
naslednji sklep:  
Predlogi sklepov o soglasju k dodelitvi dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljev/direktorjev javnih zavodov, 
in sicer OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, OŠ Kozara, Glasbena šola Nova Gorica, Ljudska univerza Nova Gorica in Gasilska 
enota Nova Gorica, so bili soglasno potrjeni in so primerni za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda. 
 
Svetnik Silvan Peršolja meni, da bi moral o tem odločati predstavnik v svetu zavodov. Zanima ga, na podlagi česa naj 
odloča Občinski svet. 
 
Nika Fabricijo Jug pojasni, da so predstavniki občine odločali znotraj svetov zavoda in da so sveti zavodov določili 
višino, medtem ko Občinski sveti občin ustanoviteljic podajo soglasje k predlagani višini. 
 
Podžupan Goran Simčič poda pripombo, da so navedeni dobili covid dodatek, poleg tega pa naj bi jim pripadal še ta 
dodatek. 
 
Nika Fabricijo Jug pojasni, da so bili v prvem valu epidemije do covid dodatkov upravičeni ravnatelji in direktorji. Točne 
višine izplačil se sicer ne spomni, ve pa, da so si ga dotični izplačali. Drugi dodatek vezan na Covid je bil definiran po 
Kolektivni pogodbi za javni sektor, do tega pa ravnatelji in direktorji niso bili upravičeni, razen tisti iz področja 
zdravstva in socialnega varstva. 
 
Podžupan Goran Simčič napove, da se bo vzdržal glasovanja za predlagane sklepe. 
 
Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Osnovne šole Alojza Gradnika Dobrovo soglasje za izplačilo dela plače za 
redno delovno uspešnost ravnatelja za leto 2020. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
ZA je glasovalo 10 svetnikov, PROTI pa 1 svetnik. Sklep je sprejet.  
 
Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Osnovne šole Kozara Nova Gorica soglasje za izplačilo dela plače za 
redno delovno uspešnost ravnatelja za leto 2020. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
ZA je glasovalo 10 svetnikov, PROTI pa 1 svetnik. Sklep je sprejet.  
 
Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Glasbene šole Nova Gorica soglasje za izplačilo dela plače za redno 
delovno uspešnost ravnatelja za leto 2020. 

2. Ta sklep začne veljati takoj.  

 
ZA je glasovalo 10 svetnikov, PROTI pa 1 svetnik. Sklep je sprejet.  
 
Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Ljudske univerze Nova Gorica soglasje za izplačilo dela plače za redno 
delovno uspešnost direktorice za leto 2020. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 

 
ZA je glasovalo 10 svetnikov, PROTI pa 0 svetnikov. Sklep je sprejet.  
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Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občina Brda podaja Svetu zavoda Gasilske enote Nova Gorica soglasje za izplačilo dela plače za redno 
delovno uspešnost direktorja za leto 2020. 

2. Ta sklep začne veljati takoj. 
 
ZA je glasovalo 11 svetnikov, PROTI pa 1 svetnik. Sklep je sprejet.  
 

Ad 11. 
 
Letni program športa v Občini Brda za leto 2021 
 
Obrazložitev poda Nika Fabricijo Jug.  
 
Prvi odstavek 13. člena Zakona o športu (Uradni list RS, št. 29/17, 21/18 – ZNOrg, 82/20) določa, da letni program 
športa na lokalni ravni sprejme občinski svet za posamezno koledarsko leto.  
Letni program športa na lokalni ravni določa programe in področja športa, ki se sofinancirajo v posameznem 
koledarskem letu in obseg javnih sredstev, ki se zagotavljajo v proračunu lokalne skupnosti.  
Za uresničevanje javnega interesa v športu, opredeljenega v letnem programu, se zagotavljajo sredstva v občinskem 
proračunu za sofinanciranje naslednjih vsebin:  

• športne aktivnosti 

• športna rekreacija 

• kakovostni šport 

• investicije in investicijsko vzdrževanje športnih objektov  
  
Predlog Letnega programa športa Občine Brda za leto 2021 je skupaj s Pravilnikom Občine Brda o sofinanciranju 
programov športa, ki se sofinancirajo iz proračunskih sredstev Občine Brda in Odlokom o proračunu Občine Brda za 
leto 2021, tudi podlaga za objavo Javnega razpisa za sofinanciranje programov športa v Občini Brda v letu 2021.  
Izvajalci letnega programa športa so športna društva in klubi s sedežem na območju občine Brda ali na območju občine 
izvajajo dejavnost namenjeno občanom ter so neprofitnega značaja.  
Večina proračunskih sredstev občine za športne programe je namenjena za sofinanciranje športnih društev oz. klubov, 
usmerjenih v kakovostni šport in rekreacijo, nadalje za investicije in investicijsko vzdrževanje športnih objektov ter 
upravljanje in tekoče vzdrževanje športnih objektov in v ostale športne aktivnosti.  
V predlogu Letnega programa športa v Občini Brda za leto 2021 je za projekte in programe športnih društev oz. klubov 
namenjenih 29.738,00 EUR (javni razpis – 23.700,00 EUR -  kakovostni šport, 3.038,00 EUR - rekreacija, 3.000,00 EUR – 
druge športne aktivnosti),  15.000 EUR za investicije in investicijsko vzdrževanje športnih objektov in 26.300,00 EUR za 
upravljanje in tekoče vzdrževanje športnih objektov (Odlok o Proračunu Občine Brda za leto 2021).   
Sredstva za šport so namenjena športnim društvom in klubom ter vsem občanom, ki se želijo športno udejstvovati.  
V skladu s Pravilnikom Občine Brda o sofinanciranju programov športa se v Letnem programu športa za leto 2021 
določi tudi merila in kriterije, ki bodo sestavni del razpisne dokumentacije pri objavi Javnega razpisa za sofinanciranje 
programov športa v Občini Brda v letu 2021.   
Na podlagi zagotovljenih sredstev v proračunu Občine Brda, Občina Brda sklene neposredno pogodbo o financiranju z 
Zavodom za turizem, kulturo, mladino in šport Brda za izvajanje drugih športnih programov in prireditev.   
 
Svetnik Zvezdan Prinčič pripomni, da so bila sredstva za šport že v lanskem letu razpolovljena. V letošnjem letu je za 
petino manj sredstev na voljo, kot je bilo pred epidemijo. Kot dodaja, morajo v balinarskem klubu normalno odigrati 
vsa kola in lige. V lanskem letu so zato imeli precejšnje finančne težave ob zaključku sezone. Zato upa, da bo prihodnje 
leto prevladal razum in da bodo sredstva za športne dejavnosti ponovno na normalni osnovi. Namreč Covid je sprožil 
še dodatno težavo pridobivanja sponzorskih sredstev zaradi gospodarske krize. 
 
Podžupanja izpostavi tehnično vprašanje v zvezi s spreminjanjem Pravilnika Občine Brda o sofinanciranju programov 
športa s strani Komisije za šport. Zanima jo, ali ni Občinski svet dolžan potrditi nov pravilnik. 
 
Svetnik in član Komisije za šport Dušan Bevčar pojasni, da se pravilnik ne spreminja, temveč je bil v LPŠ za leto 2021 
dodan kriterij za ocenjevanje, in sicer kriterij uspešnosti. 
 
Predsedujoči predlaga prekinitev seje zaradi preverbe pravne podlage.  
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Po preverbi Nika Fabricijo Jug pojasni, da Pravilnik o sofinanciranju programov na področju športa, določa merila le 
vsebinsko, ne dodaja kriterijev in točkovanja. Prav v pravilniku je določeno, da je ravno Letni program športa tisti, ki 
določa merila in kriterije s točkovanjem. Zato za sprejetje Letnega programa športa ni potrebno spreminjanje 
pravilnika.  
 
Na glasovanje je bil dan soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Letni program športa v Občini Brda za leto 2021. 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 12. 

 
Obravnava in potrditev liste kandidatov za sestavo Razvojnega sveta Severne Primorske (Goriške) razvojne regije 
2021 – 2027 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Skladno z Zakonom o spodbujanju skladnega regionalnega razvoja je bil v letu 2012 ustanovljen Razvojni svet Severne 
Primorske (Goriške) razvojne regije. RSR je organ usklajevanja razvojnih pobud ter  razvojnih interesov v regiji, ki so ga 
z Odlokom o ustanovitvi RSR ustanovile občine v regiji ter potrdile kandidate oziroma člane RSR. RSR vodi in usmerja 
pripravo regionalnega razvojnega programa, ga sprejme ter spremlja njegovo izvajanje, sklepa dogovore za razvoj 
regije, spremlja njihovo izvajanje, sodeluje v teritorialnem razvojnem dialogu ter sodeluje z drugimi regijami.  
Skladno z Odlokom o ustanovitvi RSR, RSR sestavlja skupno 33 članov in sicer: voljeni funkcionarji v občini (13 članov), 
predstavniki gospodarstva, vključeni v zbornice, ki imajo sedež v regiji (13 članov) ter predstavniki nevladnih 
organizacij v regiji (7 članov).  
Mandat članov RSR je enak programskemu obdobju veljavnosti regionalnega razvojnega programa oziroma za čas 
trajanja mandatov voljenih občinskih funkcionarjev oziroma imenovanj na poslovodske funkcije.  
Glede na to, da je z iztekom leta 2020 prenehal mandat dosedanji sestavi RSR je za novo programsko obdobje 
potrebno imenovati nove člane RSR.    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
Občinski svet Občine Brda izvede tajno glasovanje o potrditvi skupne kandidatne za sestavo Razvojnega sveta Severne 
Primorske (Goriške) razvojne regije 2021 – 2027. 
 
Predsedujoči Goran Simčič je v tričlansko Komisijo za izvedbo tajnega glasovanja predlagal svetnici Silvestro Elen 
Brašnić Saffigna in Tejo Jelina.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP:  
V tričlansko komisijo za izvedbo tajnega glasovanja se imenuje:  

• Goran Simčič, predsedujoči  

• Teja Jelina  

• Silvestra Elen Brašnič Saffigna  
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Na glasovanje je bil dan SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda potrdi skupno kandidatno listo za Razvojni svet Severne Primorske (Goriške) 
razvojne regije.  

2. Ta sklep velja takoj.  

 
ZA je glasovalo 12 svetnikov, PROTI pa 2 svetnika. Sklep je sprejet.  
 

Ad 13. 
 
Sklep o ne izvedbi slavnostne seje Občinskega sveta Občine Brda in podelitve občinskih priznanj v letu 2021 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.   
 
V skladu s 5. odstavkom 6. člena Statuta Občine Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 26/2017, 16/2018) občina 
praznuje svoj občinski praznik v sklopu Praznika Češenj. V skladu s Terminskim planom sej občinskega sveta v letu 
2021 je bila slavnostna seja Občine Brda predvidena 11. junija 2021.  
Skladno s 6. odstavkom 6. člena Statuta Občine Brda za prispevek k razvoju in prepoznavnosti občina, le ta podeljuje 
zaslužnim občanom, organizacijam in drugim občinska priznanja in nagrade v skladu s posebnim odlokom. 
Skladno z Odlokom o občinskem prazniku Občine Brda in podeljevanju občinskih priznanj (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 52/2019) se podelitve naziva častnega občana, nagrad in priznanj Občine Brda izvajajo na slavnostni seji 
občinskega sveta. 
V zvezi s tem je župan Franc Mužič dne 13. 4. 2021 sklical sestanek predstavnikov svetniških skupin, kjer je bil soglasno 
sprejet sklep, da se slavnostna seja Občinskega sveta Občine Brda, ki je predvidena za 11. 6. 2021 zaradi izrednih 
razmer v državi zaradi širjenja korona virusa ne izvede.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Slavnostna seja Občinskega sveta Občine Brda predvidena za dan 11. 6. 2021 se zaradi izrednih razmer v 
državi zaradi širjenja korona virusa ne opravi. 

2. Zaradi izrednih razmer v državi zaradi širjenja korona virusa se v letu 2021 ne opravi podelitve naziva 
častnega občana, nagrad in priznanj Občine Brda, ki so bila predvidena na slavnostni seji Občinskega sveta 
Občine Brda dne 11. 6. 2021. 

3. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 14. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 17. redne seje  
 
Svetnik Silvan Peršolja pove, da je bil odgovor na njegovo vprašanje temeljit, vendar ne na konkretno vprašanje. Ni se 
želel vmešavati na konkretne zadeve v Imenju, temveč opozoriti na vzpostavitev varovalke, da zunanji vlagatelji in 
priseljenci ne rušijo nenapisana pravila in odnosov v briških vaseh zaradi zemljišč. Na ta način bi zaščitili pozitivni vidik 
življenja v Brdih, zaradi katerega tudi ti prišleki prihajajo v Brda. Te vrednote je potrebno izpostaviti, promovirati in jih 
zaščititi. 
 

Ad 15. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Aleš Simčič 
1. Komisija za kmetijstvo je sprejela sklep, da sredstva, ki so bila namenjena za javni razpis za podporo investicij v 

kmetijstvu v višini 20.000 EUR, bodo namenjena za nakup treh (3) meteoroloških postaj. Predlaga, v kolikor je 
potrebno, da se o tem odloča na prihodnji seji občinskega sveta. 

2. Kot predsednik Komisije za kmetijstvo predlaga, da Občina Brda pošlje dopis na Ministrstvo za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano v zvezi s spremembo Zakona o kmetijstvu, v katerem je podan predlog o ukinitvi obcestne 
prodaje pridelkov slovenskih kmetov. Razprava o tej tematiki je bila že opravljena na kolegiju svetniških skupin. 

 
Dušan Bevčar  
1. V letu 2020 je bilo za nogometno igrišče v Vipolžah iz občinskega proračuna namenjenih okrog 180.000,00 EUR. 

Na predstavitvi leta 2019 je bilo rečeno, da bo v letu 2021 zagotovljenih 200.000,00 EUR sponzorskih sredstev. 
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Zanima ga, ali bodo ta sponzorska sredstva v tem letu zbrana in kako se bo investicija sedaj nadaljevala oziroma 
kdaj bo realizirana. 

2. Več strank in list je v predvolilnih programih navajalo izgradnjo večnamenske športne dvorane. To vprašanje je 
bilo že večkrat postavljeno županu, ki se je izrazil proti izgradnji. Ne pojasni si, zakaj je sedaj župan proti izgradnji, 
saj je vsaj ob dveh volilnih kampanjah v programih navajal tudi sam izgradnjo tega objekta. Podaja pobudo za 
izgradnjo večnamenske športne dvorane v Brdih. 

 
Vilko Prinčič 
Meni, da bo na 15. etapi Gira d'Italia celoten cerovski hrib, ki mu domačini pravijo »Stara gora«, najbolj atraktiven. 
Vsake 4 dolžinske metre se dvigne več kot meter. Predvideva, da bo tam največ gledalcev. Mejni prehod v Vipolžah bo 
zaprt, zato gledalci, ki bodo prišli iz Italije, bodo do trase v Cerovem dostopali preko povezovalne ceste čez Valerišče, s 
koder je mogoče priti tako nad kot pod vzpon. Cesta, ki bi prišla pod vzponom, bi po njegovem mnenju potrebovala 
nekaj asfalta, da se pokrpa luknje. Ker se bo luknje v Gornjem Cerovem ravno sedaj krpalo, bi bila to idealna 
priložnost, da se uredi tudi omenjeni odsek. Predvideva namreč, da zaradi zaprtja drugih dohodnih poti do cerovskega 
vzpona, bo ravno ta odsek edini dostop do vzpona. 
 
Karlo Passoni 
Njegovo vprašanje se nanaša na kontejnerska mesta. Kot se spomni, je bila že preteklo leto podana pobuda,  da se ta 
kontejnerska mesta, ki se nahajajo ob cestah, uredi enotno. Zanima ga, kje je predlog končal. 
 
Goran Simčič 
Pobuda se nanaša na svetniške tablice in elektronsko pošto. Svetniki namreč prejemajo veliko nezaželene pošte, zato 
predlaga, da skrbnik elektronske pošte poskrbi za ustrezno zaščito. 
 

Ad 16. 
 
Realizacija sklepov 17. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 21.30.    
 
 
 
    Zapisničarka                                       Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave  
    Erika Koncut                                                  Goran Simčič                                                 Anita Manfreda 


